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Protokół Nr VII/2005 z dnia 15 września 2005 roku

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.

Stwierdził iż na sesji jest obecnych 14 radnych, jeden nieobecny.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładki.

Głosowanie

13 głosów – za

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad?

Pan Burmistrz

- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał jako punkty:

13 – w sprawie zmian w regulaminie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów,

14 – zmieniająca załącznik do uchwały Nr V/55/2005 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans
edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2005/06 z Gminy Sędziszów, będącej uczestnikiem porozumienia w ramach realizacji projektu
pn. „Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w Województwie Świętokrzyskim na rok szkolny 2005/06.

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z w/w poprawkami.

Głosowanie

13 głosów – za

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Głosowanie

13 głosów – za

Pani Sekretarz

- wg protokołu z wyborów uzupełniających w okręgu Nr 4 w Sędziszowie radnym został wybrany Pan Włodzimierz Kozendra.

Pani Wiceprzewodnicząca

- odczytała tekst ślubowania radnego,

Pan Włodzimierz Kozendra złożył ślubowanie.

Pani Krystyna Galant Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wręczyła nowo wybranemu radnemu zaświadczenie o wyborze.

Ad. 3

Pan Burmistrz

- odczytał informację o pracy za okres od 27 lipca 2005 roku. Ponadto poinformował iż na Walnym zgromadzeniu Spółki ciepłowniczej został przyjęty plan
inwestycyjny dotyczący wymiany sieci, kotła CO z pełną automatyzacją urządzeń. Wnioski musimy złożyć do końca listopada, projektowanie będzie wykonywane
przy naszej pomocy. Łączny koszt planowanej inwestycji wyniesie 6,5 mln zł.

- nasz wniosek na dofinansowanie budowy bazy rekreacyjno – turystycznej otrzymał pozytywną opinię, dofinansowanie wyniesie 1,4 mln zł,

- prawdopodobnie przeszedł również wniosek z PAOW na Mstyczów.

Ad. 4

Dyrektor ZDP Marek Grad

- podziękował za zaproszenie na sesję , poinformował że ZDP powstały w 1999 roku. Nasz Zarząd jest 5 co do wielkości w Polsce, w jego skład wchodzą 2 obwody
drogowe w Małogoszczu i Wodzisławiu. Mamy 648km dróg powiatowych i 15 km ulic. Do 2003 roku otrzymywaliśmy subwencję drogową, teraz wszystkie roboty
wykonujemy z dochodów własnych. Przez 7 lat wykonaliśmy 161km odnów nawierzchni . Od 2003 roku wykonaliśmy nawierzchnie o długości:

2003 – 25,5 km

2004 – 24 km

2005 – 27 km
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oraz 4000 mb chodników

Na terenie gminy Sędziszów jest 107 km dróg powiatowych, począwszy od 1999r wykonaliśmy następujące odcinki na terenie gminy:

1999 – 935 mb

2000 – 2846 mb

2001 – 2160 mb

2002 – 2800 mb

2003 – 5973 mb

2004 – 6244 mb

2005 – 3300 mb

Najwięcej odnów nawierzchni wykonaliśmy na terenie gminy Sędziszów.

Na terenie pozostałych gmin w latach 1999 – 2004 były to następujące odcinki:

Jędrzejów – 15.650mb

Imielno - 17.695 mb

Małogoszcz – 21.000 mb

Nagłowice 7.500 mb

Oksa   -  9.400 mb

Słupia – 10.917 mb

Sobków – 14.240 mb

Wodzisław – 16.828 mb

Oprócz tego wykonujemy remonty cząstkowe i zimowe utrzymanie dróg. Współpraca z gminami układa się wzorcowo, dlatego możemy więcej zrobić.

Gminy partycypują w kosztach i ZDP musi się dostosować do ich ustaleń. Do ZDP wpływa dużo wniosków i postulatów, potrzeb jest masa ale wszystko jest
ograniczone ilością środków finansowych. Jeśli nie możemy wszystkiego wykonać to przekładamy na następne lata. Jest wiele postulatów, które mnie bolą
wykonanie rowów, wykaszanie poboczy ale Starostwo stawia bardziej na wykonywanie nakładek. Wspólnie ze Starostwem opracowaliśmy zamierzenia na lata
2005 – 2013 w zakresie inwestycji drogowych, ujęliśmy następujące drogi:

1.      Skroniów – Potok – Borów – Krzcięcice

2.      Podsadek – Przełaj – Mstyczów – Klimontów – Pękosław

3.      Sprowa – Raszków – Bugaj – Krzelów

4.      Cierno – Warzyn – Krzcięcice

5.      Trzciniec – Łowinia – Wojciechowice – Krzcięcice

Jest to plan ale gminy mogą wskazać, które zadania są pilniejsze.

Pani Wiceprzewodnicząca

- zapytała o jakość wykonywanych nawierzchni, droga Sędziszów – Wodzisław była robiona odcinkami od 2001 – 2004r, na pierwszym odcinku już są duże dziury a
środek drogi rozchodzi się,

- droga powiatowa Zielonki – Piołunka – Krzcięcice od strony Zielonek do dziś jest gruntowa jest tam 5 gospodarstw, wypadałoby ją przynajmniej utwardzić.

Radny M.Żelezik

- nie ma w planie drogi powiatowej na Przełaj Czepiecki, która jest zapomniana przez wszystkich, po deszczu powstają zlewiska i trudno jest przejechać. Proszę na
przyszły rok zaplanować przynajmniej tłuczniówkę,

- Białowieża przepust zrobiony w złym miejscu, czy nie da się zrobić przy posesji p. Bocheńskiego i wreszcie temat zamknąć,

Radny W.Tabor

- droga Sędziszów – Gniewięci – Klimontów w górę w czasie deszczu płunie woda ponieważ brak i pobocza są za wysoko.

Radny M.Gliwiński
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- czy Powiat na terenie naszej gminy wykonał drogę ze środków unijnych?

Radny T.Styczeń

- na drogi powiatowe brakuje tłucznia, miał być dowieziony do Piołunki i nie ma,

- w Krzcięcicach brakuje rowu na długości 100mb, nie ma żadnego przepustu.

Radny Z.Gładki

- Łowinia – Pawłowice jedna droga i z drugiej strony Trzciniec – Wojciechowice- Łowinia, na pewnym odcinku jest gruntówka, sprawa ciągnie się od lat. W ubiegłym
roku od Nagłowic miały być 3 zestawy kamienia a od naszej 2, okazało się że 5 zestawów poszło od strony Nagłowic.

Na tej drodze od strony Łowinii robi się kąpielisko,

- Pawłowice – Łowinia przy powiatowej jest dzikie wysypisko, rozmawiałem z Panem Adamkiem i prosiłem aby każdą pozyskaną ziemię tam wywozić. W ubiegłym
roku ZUK część zniwelował ale została połowa i chcemy to zasypać.

Jeśli chodzi o zimowe utrzymanie to za Pawłowicami jest zimą Zakopane, jak ZUK nie odśnieży to nic nie jest zrobione, czy na odcinku 1km nie można ustawić
siatek

przeciwśniegowych?

Radny J.Sroka

- droga przez Bugaj również zapomniana, zapytał w jakich latach będzie robiona?

- czy droga Wojciechów – Słupia będzie robiona w tym roku i kiedy?

Radny Z.Gładki

- robiąc drogę do Trzcińca odciążymy Sosnowiec i będzie skrót ok. 8 km. Do Nagłowic. Ciągle słyszę że Nagłowice robią a my nic.

Pan Przewodniczący

- na każdą sesję radni powiatowi otrzymują zaproszenia.

Dyrektor ZDP

- udzielił odpowiedzi na pytania radnych.

- w planie ujęliśmy ciągi drogowe to jest to co chcemy w ciągu 2 lat robić z funduszy strukturalnych, inne drogi odcinkami będziemy robić. Jeśli Rada ustali co chce
to my się podporządkujemy. Wojciechów będzie robiony w tym roku na odcinku 380mb.

Radny Z.Gładki

- wykonawcy otrzymają polecenie aby pozyskaną ziemię wywozić na dzikie wysypisko,

- tłuczeń postaramy się dowieźć,

- przyjedzie kierownik w sprawie siatki przeciwśniegowej,

- zajmiemy się wycinką drzew.

Radny Z.Konieczny

- w ubiegłym roku ceny za wykonawstwo nawierzchni były bardzo wysokie stąd robiliśmy bez poboczy i rowów. Dopiero zimą okazało się ,że jest to niezbędne i
teraz dużo środków poszło, na 50% dróg pobocza są zawyżone,

- przepust w Klimontowie, nie znam sprawy przyjedzie Kierownik na miejsce.

Radny T.Styczeń

- tłuczeń na powiatowe dowieziemy,

- rów w Krzcięcicach w przyszłym roku.

Radny M.Gliwiński

- na terenie gminy Sędziszów nie było żadnej drogi z funduszy strukturalnych,

- obwodnica była robiona z rezerwy Ministerstwa Infrastruktury.

Radny W.Tabor

- drogi Sędziszów – Kozłów w planie nie ma, ale to nie znaczy że nie będziemy robić, z głównych ciągów ona jest w najgorszym stanie.
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Radny M. Żelezik

- Przełaj Czepiecki tam jest potrzebna budowa od początku, w 2006 roku zrobimy tłuczniówkę,

- przepust w Białowieży trzeba zrobić bo zimą tam robi się gołoledź.

Radna A.Skóra

- rzeczywiście w Zielonkach są ubytki, będą naprawione,

- jeśli chodzi o rozchodzenie się drogi środkiem to wcześniej nie smarowało się brzegów emulsją teraz już żadamy tego od wykonawcy. Kupujemy takie urządzenie
i będziemy robić.

- Zielonki – Piołunka mogę obiecać na przyszły rok odcinek 150mb w tłuczniu.

Radny Z.Konieczny

- zwrócił się o drobny remont drogi Klimontów – Pękosław,

- droga jest oborana do samego asfaltu, pola graniczące z drogą należą do kilku sołectw, myślę że można ustalić właścicieli.

Dyrektor ZDP

- w 2006 roku zrobimy rowy.

Pan Burmistrz

- bardzo się cieszę bo po dzisiejszym spotkaniu wiele spraw zostanie załatwionych,

- do dróg powiatowych dokładamy duże środki , w latach 2003/04 dołożyliśmy 800tys, w 2005 250 tys + prace za kwotę 31.416zł,

- problemy powiatowych dróg powinny interesować radnych powiatowych, jedynie Pani Muzoł i Pan Jaros są zainteresowani z pozostałymi nie ma współpracy,

- przez Wojciechów poza nakładką część trzeba wyrównać tłuczniem,

- do prasy należy podawać informacje ustalone nie tak jak ostatnio prasa podała , że Powiat daje 250tys. i ludzie dzwonią i pytają które drogi będą robione.

Dyrektor ZDP

- redaktor pisał to co usłyszał na sesji, nie były to informacje ode mnie.

Oprócz asfaltów robimy jeszcze inne rzeczy, szkoda że nie ma odpisu od akcyzy na drogi, byłoby więcej pieniędzy i moglibyśmy wykonać więcej dróg.

W ubiegły czwartek Konwent Zarządców DP zwrócił się o przywrócenie subwencji drogowej.

Mam prośbę aby na spotkaniach przedwyborczych  poruszać sprawę przywrócenia subwencji.

Pan Przewodniczący

- podziękował Dyrektorowi ZDP za przybycie na sesję.

Ad. 5

Radny M.Gliwiński

- przy schodach do Ośrodka Zdrowia należy zrobić rynienki z kratkami do odprowadzenia wody,

Radny W.Tabor

- koniecznie ustawić stojaki na rowery przy MGOZ,

Radny M.Żelezik

- droga polna Białowieża od p. Targowskiego do p. Kaczor nieprzejezdna, prośba o ujęcie w planie jest to skrót z Podsadka Górnego, Jeżowa i Mstyczowa.

Radny J.Wiencek

- prośba o oświetlenie między blokami 4 i 5 na Skarpie jeszcze w tym roku,

- czy będzie robiona skarpa przy odprowadzaniu wody?

Radny Z.Konieczny

- poprosił o przystanek w Jeżowie dla dzieci, jest to grupa 9 dzieci.

Radny J.Sroka
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- mieszkańcy Swaryszowa proszą o wyegzekwowanie uporządkowania terenu k/Sobczyk,

- na drodze Tarnawa – Marianów rozsypać kamień, który leży na poboczu, to samo na drodze w Szałasie.

Radny Z.Gładki

- co ze sprawą oświetlenia wsi Zagaje?

- prośba o wymianę 3 – 4 lamp w Pawłowicach,

- kiedy będzie zrobiony odpływ wody k/Stradomskiego w Pawłowicach,

- zwrócił się z prośbą do kolegów radnych, aby nie odbywało się to na zasadzie, że ktoś krzyknie i już się u niego robi, mówię o drogach proszę traktować mnie
poważnie. Zrezygnowaliśmy z wniosku do PAOW i nic z tego tytułu nie mamy, proszę uszanować drugiego i jego potrzeby.

Ad. 6

Pani Sekretarz

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami w sprawie wyrażenia opinii o zmianie nazw
określenia miejscowości i utworzenia wsi na terenie gminy.

Głosowanie

14 głosów – za                          uchwała Nr VII/65/2005

Ad. 7

Pani A.Skiba

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie likwidacji komórki organizacyjnej Miejsko – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie pn. „Filia Krzelów”.

Otrzymaliśmy pozytywne opinie od Wojewody Świętokrzyskiego i Starosty Jędrzejowskiego.

Głosowanie

13 głosów – za

1 głos -  wstrzymujący się                  uchwała Nr VII/66/2005

Ad. 8

Pani Sekretarz

- u nas Komisje stałe są 6 osobowe, są wakaty w Komisji Oświaty i Budżetowej, uchwała mówi o wprowadzeniu zmian w składach osobowych tych Komisji i
wpisania Pana Włodzimierza Kozendrę.

Odczytała treść uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Rady Miejskiej kadencji 2002 – 2006.

Głosowanie

14 głosów – za                                uchwała Nr VII/67/2005

Ad. 9

Pani Skarbnik

- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2005 rok, uchwały były szczegółowo omawiane na posiedzeniu Komisji.

1.      uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2005

     głosowanie

     14 głosów – za                    uchwała Nr VII/68/2005

2.      uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005,zmiany dotyczą

     działów Transport i łączność oraz Leśnictwo i łowiectwo.

           Głosowanie

           14 głosów – za                    uchwała Nr VII/69/2005

3.      uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005,przeniesienia

     środków 29.429zł z działu 757 na Transport i łączność i Administrację,
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     głosowanie

     14 głosów – za                    uchwała Nr VII/70/2005

4.      uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005, przeniesienia środków,

     głosowanie

     14 głosów – za                    uchwała Nr VII/71/2005

5.      uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005, zwiększenie wydatków budżetowych w działach Rolnictwo i łowiectwo, Gospodarka komunalna i
ochrona środowiska oraz Transport i łączność.

     głosowanie

     13 głosów – za                    uchwała Nr VII/72/2005

6.      uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005, przeniesienia w OPS.

     głosowanie

     14 głosów – za                   uchwała Nr VII/73/2005

Wczoraj odbył się przetarg na dobudowę oświetlenia ulicznego , zostaje nam ok.          8 000zł  chcemy wprowadzić do budżetu nowe zadania pn.

1.      dobudowa oświetlenia przy nowych budynkach przy ul. Przemysłowej - 4000zł,

2.      dobudowa oświetlenia przy ul. Partyzantów od Nr 33 – Nr 36  - 3000zł,

Nie potrzebna jest uchwała w formie pisemnej, wystarczy zapis do protokołu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie do budżetu w/w zadań.

Głosowanie

14 głosów – za

Zostały również środki po przetargu na wodociąg Gniewięcin – Piła, zmieniła się część udziału gminy w tym zadaniu, chcemy zwiększyć na wodociągi w innych
miejscowościach,

Pan K.Chmaruk

- kwoty potrzebne na te zadania to:

1.      działki przy ul.Leśnej – projekt sieci wodociągowej i kanalizacji ściekowej i deszczowej – 20.000zł

2.      zapłata za II etap wodociągu w Tarnawie – 14.070 zł,

3.      wodociąg Podsadek – Mstyczów – 21.000zł

4.      kanalizacja Sędziszowa – 44.006zł

głosowanie

11 głosów – za

3 głosy wstrzymujące się.

Ad. 10

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności MGOZ za 2004 r.

Głosowanie

14 głosów – za                   uchwała Nr VII/74/2005

Ad. 11

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności SCK za 2004 rok.

Głosowanie

14 głosów – za                   uchwała Nr VII/75/2005
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Ad. 12

Zajęcie stanowiska wobec pisma Wspólnoty Bloku Nr 8 przy ul.Dworcowej 8/12 w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/64/2005 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 
27 lipca 2005 roku .

Radca Prawny

- odczytał opinię prawną w przedmiocie zasadności wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej bloku Nr 8 przy ul. Dworcowej w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej
Nr VI/64/2005 z dnia 27 lipca 2005 roku. (opinia stanowi załącznik do protokołu).

Pani J.Kwapień

- chcę się ustosunkować do przedstawionej opinii, zasady naliczania odpłatności za zbiorowe odprowadzanie ścieków reguluje ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w
wodę i odprowadzeniu ścieków, brak warunku aby nieruchomość była podłączona do sieci. Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków przyjęty
uchwałą Rady Miejskiej z dnia 24.04.2005r Nr III/42/2003 określa działalność ZUK. Mówienie że nasz blok nie podlega ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i
zbiorowym odprowadzeniu ścieków to jest kompletna bzdura, przytoczyła art. 1 ustawy. W taryfie dla ZUK ustalono stawkę 2,76zł/m3  ścieków z gospodarstw
domowych wiejskich i miejskich, na wsi żadne gospodarstwo nie jest podłączone do sieci.

I grupa taryfowa to budynki podłączone do sieci,

II grupa to bloki 8 i 9 przy ul. Dworcowej, my jesteśmy podłączeni do kanalizacji, która stanowi własność gminy + sieć do bloku , ścieki są odprowadzane zbiorowo.
Podtrzymujemy swoje stanowisko skierowane do Rady w pismach z dnia 10 sierpnia 2005 roku i 13 września 2005 roku, prosimy o ustosunkowanie się do naszej
prośby. W dniu 13 września 2005r na posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz powiedział, że taryfa dotyczy ścieków odprowadzanych do oczyszczalni, nie wiem z czego
to wynika, art. 1 ustawy mówi gdzie powinna być stosowana taryfa. Do wywożonych ścieków z szamb dochodzi jeszcze transport. Uważam że jest to uj ęte w
taryfie, bo jeśli nie to dlaczego dotyczy gospodarstw wiejskich. My nie prosimy o łamanie solidarności z innymi. Radca prawny powiedział, że jesteśmy grupą
uprzywilejowaną bo nie płacimy za utrzymanie szamba, czym się różnimy od mieszkańców osiedli że my mamy płacić za transport. Z wypowiedzi Pana Burmistrza
wynika iż mało istotny jest temat czyje jest szambo. To nieprawda bo zadaniem gminy jest doprowadzenie wody i odprowadzenie ścieków, naszych bloków nie
można traktować jak właścicieli indywidualnych mieszkań.

Nasze szambo zostało przejęte od Agencji przez gminę i zgodnie z ustawą jest to bardzo ważne. Mówi Pan że możemy sobie wynająć firmę TAMAX, nieprawda bo
szambo jest Wasze , to gmina może wynająć firmę. Jest to zbiornik bezodpływowy, ustawa nie rozgranicza na zbiorniki odpływowe i bezodpływowe. My też
korzystaliśmy z opinii Radcy prawnego i ponieśliśmy koszty. Gdy zawiązywaliśmy Wspólnotę Radca prawny z Urzędu powiedział, że nie zajmie stanowiska jeśli
chodzi o ścieki, bo jest konflikt interesów gdyż jest Radcą Urzędu i ZUK. Sytuacja jest bardzo ciężka, są to bloki po pegeerowskie, ludzie są biedni. Bardzo proszę o
zidentyfikowanie grup taryfowych, ustawa mówi o możliwości dopłaty dla jednej lub dwóch grup. Burmistrz mówi że jak będzie dopłata  to osiedla będą
pokrzywdzone, to nieprawda oni płacą stawkę 2,76zł/m3. Bardzo proszę o poważne rozważenie tematu.

Radny R.Lechowski

- czy w taryfie muszą być wszystkie składniki?

Radca prawny

- transport odbywa się przewodami kanalizacji, mieszkańcy wsi właściciele budynków indywidualnych nie są objęci taryfą i nie płacą 2,76zł/m3, też są poza ustawą
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzeniu ścieków, oni ponoszą koszty transportu. U nas 2 przedsiębiorstwa posiadają zezwolenie na transport
nieczystości ciekłych, nie musi tego robić ZUK. Odpowiednie kategorie kosztów dotyczą ścieków odprowadzanych do oczyszczalni ścieków, jest to stawka 2,76zł.

Pani J.Kwapień

- czy uchwała Rady Miejskiej z dnia 8 grudnia 2004 w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków do urządzeń sieci komunalnej w
gminie Sędziszów jest zgodna z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków?

Radca prawny

- w mojej ocenie jest zgodna.

Pan Przewodniczący

- zapytał czy Rada podtrzymuje uchwałę, którą podjęliśmy 27.lipca 2005r Nr VI/64/2005?

Głosowanie

11 głosów – za

3 głosy - wstrzymujące się                 uchwała Nr VII/76/2005

Ad. 13

Pani A.Skiba

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w regulaminie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów.

Głosowanie

14 głosów – za                                  uchwała Nr VII/77/2005

Ad. 14

Pani A.Skiba



2005 rok

2005 rok

- przedstawiła projekt uchwały zmieniającej załącznik do uchwały własnej Nr V/55/2005 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania
stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2005/06 z Gminy Sędziszów , będącej uczestnikiem
porozumienia w ramach realizacji projektu pod nazwą :”Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w Województwie Świętokrzyskim na rok szkolny
2005/06”.

Głosowanie

14 głosów – za                                uchwała Nr VII/78/2005

Ad. 15

Pan Burmistrz

- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych:

Z.Konieczny

- postaramy o przystanek dla Jeżowa,

Pan Przewodniczący

- przystanek w Zagajach jest dewastowany, może jest niepotrzebny?

Pan K.Kaczmarski

- przystanek jest źle usytuowany.

Radny Z.Gładki

- chcieliśmy aby dzieci nie przechodziły przez tory a przy tym ustawieniu i tak chodzą.

Pan K.Kaczmarski

- drogowcy nie wyrażają zgody na ustawienie bliżej drogi powiatowej.

Radny Z.Gładki

- może gdyby ustawić dalej pod drzewami wtedy będzie poza pasem drogowym.

Pan Burmistrz

- odpowiedzi dla radnych:

J.Sroka – wystąpimy z pismem do p. Sobczyk o uporządkowanie terenu,

-         kamień na drogach rozsypią pracownicy interwencyjni,

Z.Gładki – oświetlenie w Zagaju do rozpatrzenia, w ramach konserwacji wymienimy 4

                  Lampy,

-         odwodnienie będzie robione pod koniec września,

M.Gliwiński – korytka do odprowadzenia wody przy MGOZ wstawimy,

W.Tabor -  rozważymy możliwość wykonania stojaka na rowery dla Ośrodka

                  Zdrowia,

M.Żelezik – w sprawie doziarnienia dróg zobaczymy jakie będą środki,

J. Wiencek – zerwany kabel przy bl. 7 na Skarpie trzeba zakopać.

Wspólnota bl Nr 8  przy ul. Dworcowej złożyła wniosek o wydanie decyzji na zrobienie 3 kotłowni w bloku i mówią, że blokujemy im wydanie decyzji. Procedura
inwestycyjna musi być przeprowadzona, muszą być zrobione uzgodnienia, złożyli zażalenie do NSA co jeszcze przedłużyło sprawę. Kotłownia jest sprawna , służyła
dla obu bloków tj. 8 i 9, teraz powstały 2 wspólnoty a kotłownia jest przy bl. Nr 8.

Pani Sekretarz

- gdy Agencja w 1995 roku sprzedała mieszkania powstała Spółdzielnia Klonowa, przekazano im kotłownię, szambo, ciągnik z beczką. Kolejne Zarządy Spółdzielni
tak zarządzały, że sprzedano wyposażenie. Wobec Prezesów są wyroki sądowe, jeden z nich jest zatrzymany. Teraz podzielili się i powstały dwie Wspólnoty 8 i 9,
Wspólnota Nr 8 wypowiedziała kotłownię Wspólnocie Nr 9 a Nr 8 chce budować kotłownie w każdej klatce swojego bloku.

Pan Burmistrz

- wczoraj było spotkanie ze Wspólnotami Osiedli Sady i Skarpa, było bardzo burzliwie, nadal są problemy z podpisaniem umów.



2005 rok

2005 rok

Ad. 16

Pan Przewodniczący

- przedstawił karty przygotowane przez Komisję Inwentaryzacyjną, nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji Nr 476/2.

Rada zaakceptowała przygotowane karty i spis przygotowane do wyłożenia do publicznego wglądu.

Głosowanie

14 głosów – za

Pan Przewodniczący

- zapytał jak wygląda spraw uregulowania rzeki w Boleścicach.

Pan Burmistrz

- sprawę prowadzi Starostwo Powiatowe w Jędrzejowie.

Ad. 17

Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
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